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Z A P I S N I K 
s 36. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 23. svibnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ 
Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana 
Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj 
Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.  

Izostanak  je ispričala zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić i Gordana Piskač. 
Sjednici nije prisutan Dario Medvedec, direktor GSC Delnice. 

 
 
TOMISLAV MRLE 
- Provođenje zaštite na r adu – procjena je gotova, sad smo u fazi liječničkih pregleda koji se 

odvijaju danas i u ponedjeljak, danas će se postaviti protuklizne trake na stepenice radi 
sprečavanja nastanka eventualne štete zbog pada. 

- Stručno osposobljavanje – zahtjevi su proslijeđeni za 8 osoba. Dio dokumentacije obrađuje 
Rijeka, trenutno se izrađuju ugovori. Jučer je dobivena suglasnost za objavu javnog poziva za 
promjene u struci volontera.  

- Gradsko vijeće je sazvano, jučer su materijali odaslani vijećnicima. Ukupno su 34 točke 
dnevnog reda, 16 točaka vezano je uz priznanja. 

- Odluka o socijalnoj skrbi također je proslijeđena Gradskom vijeću. 
- Danas se konkretno radi na odgovoru vezano za tužbu na stipendije. 
- U kontaktu s Konzervatorskim odjelom čeka se rješenje Ministarstva kulture, idući tjedan 

održat će se sastanak s gospodinom Crnkovićem, a vezano uz Damski most. 
- Sa zamjenicom posjetio je u DUUDI vezano uz preseljenje Knjižnice u prostor Doma OSRH, 

dobivena je suglasnost no prije toga treba odrediti posebnu česticu kako bi se krenulo s 
aktivnostima. Najbitnije je mišljenje Matične knjižnice koje je vrlo pozitivno ocijenilo objekt 
Doma. 

- Što se tiče Zaklada Janet Majnarich potrebno će biti kontaktirati Ministarstvo vanjskih 
poslova. Veleposlanik Kanade kontaktirao je zamjenicu gradonačelnika. 

- Odraditi odgovor vezan za Sportsku zajednicu u kojem će se elaborirati da se ništa ne radi 
mimo zakona. 

- Jučerašnji nadzor PGŽ vezan uz pomoć u kući je pokazao da smo odradili sve kako treba, 
zadovoljni su, dobit ćemo idući tjedan rješenje o licenci. Čak su dali i suglasnost (usmeno) da 
naša udruga može obavljati djelatnost i na području drugih jedinica lokalne samouprave 
ukoliko za to postoji interes. 



- Imovinsko pravni poslovi – odradilo se sve što se moglo, neki predmeti proslijeđeni su 
odvjetniku, neki su kod bilježnika. Radi se po tome. 

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- JVP odrađuje teorijsku nastavu kao i praktične vježbe. 
- Odrađivali smo prijevoz za humanitarnu akciju te bili 2 puta u Zagrebu jednom u Župani 
- Vrtićarci su posjetili postrojbu povodom svibnja, mjeseca zaštite od požara. 
- Srušeno je stablo u Starom Lazu i jelka na placu. 
- Pripremala se papirologija za legalizaciju doma i ostalih objekata. 
- Na sajmu cvijeća organizirat će se dovoz vode. 
- JVP će se uključiti u Županijska vježba na Kamenjaku.  
- Radi se na odjavi djelatnika koji je napustio postrojbu. 
- U tijeku je dogovor s ravnateljem Osnovne škole radi posjeta djece Vatrogasnom domu. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Zahvaljuje vatrogascima što su ih lijepo dočekali, posjetu je sudjelovao cijeli vrtić i jaslice, 

svi su bili veseli i jako zadovoljni. 
- Aktivnosti su najviše usmjerene uz oproštaj od budućih prvašića, vježba se i  uvježbava 

program, a kako Delnice i Gorski kotar ostaju bez stanovnika otpjevat će im pjesmu „Gorski 
kotare moj“ sa željom da svi ostanu u Gorskom kotaru i da ne odlaze nigdje. Priredba će biti  
29. 5. u 17 sati, a započet će predstavom Kotar teatra.  

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Konstituiran je novi mandat Skupštine i Turističkog vijeća, imenovano je 15 novih članova 

Skupštine i 9 članova Vijeća od čega 3 člana Vijeća pripadaju i Skupštini. 
- Raspremljeni su materijali nakon Fažane, vraćeni na mjesto. 
- Pripremljeni su materijali za Osnivačku sjednicu. 
- Izrađeno je izvješće o provedenim izborima za novi mandat. 
- Uključili se u Akciju solidarnosti, Delničko srce za Slavoniju.  
- Priprema se, tijekom svjetskog nogometnog prvenstva, postaviti veliki ekran za praćenje 

utakmica na placu, izradit će se plakati i surađivati sa sudionicima. 
- Izrađena je medijska najava za skijanje na travi na Petehovcu što će biti upriličeno ovaj 

vikend.  
- Obračun boravišne pristojbe za 1-4 je izvršen. 
- Ažuriran je kalendar događanja. 
- Izložba najvećeg kataloga na svijetu, zbog velikog je interesa produžena u Opatiji, nakon 

čega će doći u Brod na Kupu. U vezi s katalogom počeli su se javljati veliki  sponzori poput 
INE, HEP-a i koji u cijeloj toj priči nude izvršenja u prostoru, te su poslali upit da li imamo, 
primjerice, neku staru školu koju treba urediti što bi oni donacijama poduprli. Ivica Knežević 
navodi da postoje objekti na području Grada koji bi se mogli predložiti, a to je kapelica u 
Čednju koja nije dovršena a spomenik je kulture, škola u Turkima ili možda sanacija i 
uređenje Damskog mosta. Upućuje da se izvidi red veličine objekta te da se nakon toga 
predloži ono što će biti prihvatljivo za obje strane. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Uslijed lijepog vremena radovi su u punom jeku, kosi se, sadi se cvijeće, posađena je  

lavanda. 
- Drvena skulptura na benzinskoj – traži se način kako ju vratiti natrag na njeno mjesto i 

postaviti na trajan način. 



- Montirane su klupe u parku.  
- Naručeni su prometni znakovi o zabrani šetanja pasa, a montirat će se danom donošenja 

odluke. 
- Ubrzavaju se radovi oko Radničkog doma.  
- Održana je Skupština. Zahvaljuje gradonačelniku na konstruktivnoj pomoći, savjetima i 

uputama za rad. 
- Iznosi problem vezan uz tržnici, a u tom smislu će se danas održati sastanak s ugostiteljima. 

Došle su vaze koje idu na trg i koje malo remete rad tržnice, štandove.  Davorka Grgurić 
navodi da je održan sastanak s projektanticom Supilove ulice na kojem su bili i izvođači 
radova, razmotrio se gornji trg s fontanom i cvjetnjakom te ostalom urbanom opremom, a u 
tom kontekstu dali smo joj da vidi naš projekt uređenja placa kako bi se sve uklopilo jedno uz 
drugo, kako bi sve bilo kompaktno i povezano. Tokom idućeg tjedna znat ćemo njen 
prijedlog. Pola trga išlo bi u uređenje, sa špinom i modifikacijama a ostalo bi bio asfalt. Za 
radove treba raspisati natječaj.  Pristup za Croaciju i školu također treba ići u poseban 
natječaj. Zelena tržnica bit će upitna zbog toga kao i zbog radova Komunalca koji isu prema 
„Kristini“ i Cvjećarnici „Tratinčica“. Radovi će se koordinirati i vjerojatno će trajati cijelo 
ljeto. Što se tiče zelene tržnice, ona se još 2-3 tjedna može odvijati na način kao do sada.  
Nikola Muvrin navodi da je proslijedio dopis placarima,  djelatnicima Risnjaka, komunalnom 
redaru te Policijskoj postaji u kojem ih se obavještava o radovima te o pomicanju štandova.  

- U Radničkom domu prikuplja se humanitarna pomoć za Slavoniju. 
- Ivica Knežević upućuje Risnjak da razmisle gdje bi se mogle posaditi sadnice voćaka koje će 

donirati Grad Fažana. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Utorak je bio u znaku Supilove ulice, obavljen je dogovor vezan za cestu, javne površine, 

trgove, sve je detaljno pregledano, nadzoru i izvođačima dati su  projekti, a dogovoreno je da 
se otiđe do proizvođača tlakovaca radi odabira tlakovaca. 

- Rješenja o naknadi za nezakonito izrađene zgrade, posebni uvjeti se redovno izdaju. 
- Svjetiljke javne rasvjete su izmijenjene, preostaje dio u Crnom Lugu. Nadzor je izvršio 

pregled, zadovoljan je kvalitetom i vrstom svjetiljki. U Delnicama, osim u parku, više nema 
živinih svjetiljaka nego su sve natrijeve s puno boljim svjetlotehničkim efektom i manjom 
potrošnjom. Što se tiče parka, njega treba riješiti u cjelini.  

- Timskim radom napravljeno je Rješenje kojim se ne oslobađa Ministarstvo obrane od 
plaćanja komunalne naknade za vojne objekte. U međuvremenu je došlo 7 žalbi na rješenja o 
ovrsi i njih prosljeđujemo na drugostepeno tijelo.   

- Sređivani su i poslani podaci za katalog poslovnih zona kojeg radi Županijski zavod za 
prostorno planiranje i to za zone K1, K2, K3 i Kendar. 

- Obiđen je teren Delnica: Kamenita ulica se polako dovršava, Dom zdravlja – asfaltiranje, 
Lovačka – pokrpati rupe u makadamu, uređenje ceste do vikendica u Dedinu, postava 
ivičnjaka oko autobusnog stajališta u Marija Troštu što treba i hortikulturno urediti, čišćenje 
platoa na barutani nakon iseljenja Roma, nabava poklopaca za šahte na oborinskoj i fekalnoj 
kanalizaciji. 

- Prometno redarstvo je kontinuirano vani, naplaćeno je 7 kazni, radi se na ogrijevu na javnim 
površinama – sklopljeno je 14 ugovora i poslano 66 obavijesti. 

- Suglasnosti za korištenje javnih površina za Lidl-ove kontejnere na parkiralištu kod škole. 
- Danas je otvaranje ponuda za ulicu A.G. Matoša. 
- Napravljen je odgovor za autocestu vezano uz vijećničko pitanje. 
- Kamenita ulica – u tijeku su dogovori s vlasnicima objekata o tome što je Grad dužan 

napraviti, a što bi vlasnici trebali napraviti o vlastitom trošku. Pojedinci inzistiraju na izvedbi 
zidova, ogradama, kulir pločama i slično, što bi ukupno značilo dodatnih cca 70.000 kuna. 



Gradonačelnik navodi da je činjenica da je došlo do promjena gradnjom ceste, da treba 
zadržati dobrograđanske odnose korektnosti, te sudjelovati u realnim mogućnostima.  

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Dogovoreno je predavanje što se tiče 140-te godišnjice Knjižnice. 
- Odrađen je Riječki sajam knjiga na kojem su kupljene potrebne knjige, posjećena je 

pričaonica, Dječja knjižnica Stribor.   
- Odrađen je susret s književnicom čime su osnovnoškolsci bili zadovoljni. 
- Odrađene su tri radio emisije koje su bile vezane uz „Vrisak“. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Odrađena je isplata za volontere. 
- Isplaćene su naknade za članove Gradskog vijeća 
- Sve aktivnosti bile su usmjerene za pripremu Vijeća te Odbora za financije. 
- Plaćeni su tekući računi za ovaj mjesec 
- Obzirom na situaciju s izvršenjem proračuna odnosno rebalansom koji će biti u rujnu apelira 

na proračunske korisnike i voditelje odsjeka da vode računa o tome da prekoračenja neće biti. 
Trenutno izvršenje je višak prihoda u odnosu na rashode što se nije dogodilo posljednjih 3-4 
godine. Izvršenje proračuna je vrlo upitno što se tiče komunalne naknade, T-com-a, 
kapitalnih pomoći koje su uvijek neizvjesne do zadnjeg kvartala, realizacije gradskih prihoda 
jer Porezna uprava izdaje rješenja od lipnja na dalje. Udruge krizu, u pravom smislu, nisu 
osjetile. Imali su smanjenje od 20 posto u zadnje 4 godine, a u ugovoru je navedeno da, ako 
se proračun ne puni u smislu prihoda, će sukladno tome će ići s smanjivanje tih sredstava. 
Odlukom o izvršavanju proračuna je definirano što su prioriteti, a to je preživljavanje, a 
rekreacija nije prioritet u ovom trenutku. 

 
 
 

Dovršeno u 9.17 
 
 
 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 

 


